

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 250408

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll 250408.pdf

Size: 600697 byte

Hash value SHA256:

31efaf7569ace492ab9bcaff842effc36ec631d912f5aa0da2f5d5a65ef6f087

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

LINE HÅLLSTRAND

Signed with BankID 2025-04-22 16:54 Ref: 01965dfe-7952-7890-bf97-93cc4818d420

STELLA MAJ LEONTINA BERGMAN

Signed with BankID 2025-04-22 13:56 Ref: 01965d5b-5d29-78fb-a157-efc0940d828b

JASMIN NUR EMILIA PETTERSSON

Signed with BankID 2025-04-22 13:21 Ref: 01965d3a-f1a8-7077-aebd-b25a9f5905f5



Protokoll styrelsemöte den 8/4 kl. 17:00

Närvarande:

Jasmin Pettersson	Thordis Olafsdóttir
Stella Bergman	Maria Hallberg
Sofia Dahl	Amelia Lindberg
Nils Sjökvist	Naëmi Ansovald
Line Hållstrand	

Ev adjungerade:

Anna Bergh	Mia Hedlund
Vanja Pennebrink (under §107)	

Frånvarande:

§89. Mötet öppnas

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet öppnat kl 17:03.

§90. Val av mötesordförande

Beslut: Jasmin Pettersson väljs till mötesordförande.

§91. Val av sekreterare (b)

Beslut: Line Hållstrand väljs till sekreterare.

§92. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Stella Bergman väljs till justerare samt tidshållare.

§93. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes med tilläggen "KV extern bokning", "Möteshjälp", "Gästkort nation" och "Värdegrund ULS 2" på övriga frågor.

§94. Godkännande av tidigare protokoll (b)

Beslut: Protokollet från 2025-03-11 läggs till handlingarna.

§95. Värdegrunden (d)



Det lyfts att det har varit många värdegrundsfrågor senaste tiden, vilket kan kännas tungt men det är positivt att folk vågar och vill vända sig till styrelsen för att få hjälp och tecken på förtroende.

§96. Hel/deltidsarvoderad post (d)

Det skulle behövas en heltidsarvoderad post i VMF, då det inte går att hinna med alla möten och beslut samtidigt som man studerar på heltid, det hade varit bra att ha möjlighet att göra mer än bara det allra viktigaste. Detta är något som även förra styrelsen undersökte vad det skulle kosta, men kom fram till att kåren inte har råd, särskilt i kombination med kårhusflytten.

Även nuvarande styrelse håller med om att det skulle behövas, men diskuterar att det skulle behövas två poster för att få en god arbetsmiljö, vilket hade varit ännu dyrare. Det behöver undersökas vidare hur det skulle gå att genomföra både praktiskt och ekonomiskt, och delegeras till Nils att fråga SLUSS om deras erfarenheter.

§97. Fråga från farmaceutiska (d)

Jasmin har blivit kontaktad av Farmaceutiska studentkåren som just nu håller på att göra en omstrukturering av sin egen kår. De undrar hur VMF gör för att strukturera upp att det är tydligt att pengar för studiebevakning inte går till alkohol- och festverksamhet. Tanken är att festverksamheten ska gå runt enbart på medlemmars egna pengar. Sofia ansvarar för att svara dem hur det görs i bokföringen.

§98. Fråga om våra åsikter från Gröna Arbetsgivare (d)

Jasmin har blivit kontaktad av Gröna Arbetsgivare som utreder varför färre svenska medborgare söker vet utbildning utomlands. Ekonomiskt, det är billigare. Intresse för yrket har minskat, arbetsmarknaden ser sämre ut och lönerna är dåliga jämfört med många yrken. Jasmin ber dem göra enkät som vi kan dela till studenter.

§99. Kårlån (i, d)

Jasmin Pettersson informerar. På senaste ordförandemötet diskuterades det att det är problem med att man stjälar värdefulla saker från andra kårer, och hur de skulle kunna lösa det, eftersom det är kul att kunna busa med andra kårer. Ett förslag var att varje kår skulle ha en maskot som man får ta, LMK och ASK har tagit fram ett förslag på kontrakt för hur detta skulle fungera. Styrelsen är positivt inställda till idén.

§100. Ansökan på kårbidrag och kårstatus (i)

Jasmin och Sofia har jobbat på ansökan om kårbidrag och kårstatusansökan, och skickat in alla papper, men väntar på svar.

§101. Studentombud (i, d)



Det har inkommit en önskan från SLU att VMF ska ge förslag på studentombud. Ett studentombud är en lärare som studenter och doktorander ska kunna vända sig till för klagomål eller om de har några problem, och bör vara någon som studenterna har förtroende för. Styrelsen diskuterar några förslag och Mia ska fråga doktorandrådet.

§102. Ovvemärke PR (d)

Ovve-gruppen vill att utskotten själva ska köpa in märken och sälja. Styrelsen föreslår att det istället ska gå genom PR likt pinsen, eftersom det blir mycket lättare ekonomiskt och med bokföringen då många utskott inte har egen försäljning.

§103. Datum: funkismys, föreningsmöte (d)

Förslag datum funkismys: måndag 7/5

Förslag datum för föreningsmöte: 22/5

§104. Värdegrundsfråga – forts. på §50

Påminna kårmedlemmar att tänka till inför spex och inte skapa karaktärer som till exempel gör narr av andra personer eller grupper. Be alla utskottsordföranden att påminna utskotten om vikten av att använda rätt pronomen. Kåren måste generellt bli mer välkomnande.

§105. Värdegrundsfråga – ULS

Några medlemmar i VMF har upplevt att en student från ULS betett sig illa på flera av VMFs evenemang. Majoriteten av incidenterna har varit på ULS studentkår, och VMF kan därför inte göra så mycket åt de incidenterna men ska se till att övervaka inför framtiden. Styrelsen beslutar att personen i fråga inte är välkommen på VMFs evenemang i framtiden och pratar med ULS för att se vad de gör.

§107. VVK/Skräcken

Det har fungerat dåligt i kommunikationen mellan VVK och Skräcken. Amelia har suttit i möte med de ansvariga för att försöka hitta en lösning. Styrelsen diskuterar hur detta ska arbetas vidare med.

§108. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden (FN)

Jasmin Pettersson rapporterar. På senaste FN möte så diskuterade vi om jäv, vad det betyder och olika typer av jäv. Vi gick igenom VH fakultetens budget från 2025 som avviker från förra året på grund av det statsanslagsförstärkningen för att stabilisera ekonomin på UDS.



Vi beslutade också om vicedekaner för de olika områdena (utbildning på grund- och avancerad nivå, samverkan, forskarutbildning, forskningsinfrastruktur. Vi diskuterad om rekrytering och olika professorstjänster som ska utlysas. Ärendet om rekrytering av klinisk professor i smådjurskirurgi eftersom den kategorin inte finns i SLUs anställningsordning.

Vi beslutade om vilka personer som skulle vara medlemmar/ledamöter i de olika nämnderna för denna mandatperiod som är 2025–2028 (LFN, PN).

Doktoranderna har tagit upp att de är lite missnöjda med att de inte kan boka Audhumbla för disputation eftersom det är prioriterad att veterinärstudenter ska ha den. Detta är på grund av ett besluts på utökningsprojektet. Mer om detta på utökningsprojektets rapport.

b. Programnämnden

Nästa möte är 25/4.

c. Programrådet

a. Veterinärprogrammet

Stella rapporterar:

OSCE Åk 2: Det har gått bra för majoriteten av studenterna, men några har en station kvar och ett fåtal behöver göra om provet den 10 juni. Många studenter är oroade då de redan har sommarjobb och är osäkra på hur det ska gå. För att underlätta för studenterna har Jordbruksverket godkänt att de som har deltagit i de obligatoriska övningarna men inte klarat OSCE ändå kan få D9-behörighet. Detta är något kursledarna drivit för att underlätta för studenterna.

Åk 1: Föreläsning om stress hos människor och djur, hålls av en psykolog, var mycket uppskattad av studenterna. En annan föreläsning om djurbeteende, hålls av Cecilia, har fått positiva reaktioner men lärarna överväger att lägga den efter fysiologikursen för att den ska bli mer relevant.

Åk 5: Psykolog Felicia kommer att hålla ett pass om övergången till att arbeta som TF och den oro som detta innebär, vilket förhoppningsvis blir en förbättring jämfört med tidigare år och något som studenterna kan ha nytta av inför sommaren och deras framtida karriär. Det kommer också hållas ett samtal om rädslor inför ansvarsnämnden, vilket varit uppskattat av tidigare årskurser.

Förslag: Det föreslås att vi fokuserar på studieteknik för Åk 1. Det har efterfrågats en ny vinkel på detta, och studenterna skulle gärna vilja ha stöd



från exempelvis psykolog Felicia eller biblioteket. DSS önskar också denna typ av stöd och det är viktigt att samordna med deras kursledning för att möta behoven. Helene Hamlin kontaktar DSS PSR.

DV-piloten: Pilotprogrammet för DV fortsätter att gå bra, med 15 studenter från Åk 4 och 5 som har anmält sig, varav två redan kommer göra två veckor. Det finns fortfarande några platser kvar för intresserade.

TU-vet: Studenterna på TU-vet upplever en stor arbetsbörda och en tuff studiegång, och det är svårt för många att anpassa sig till den nuvarande strukturen. Man vill inte minska innehållet i TU-vet eftersom det måste överensstämja med veterinärutbildningen och first day skills, men behöver diskutera vidare

Pyramidion: Vi överväger att koppla Pyramidion till näringslivsdagen, vilket är ett system som många arbetsgivare använder sig av. Ansvarig för detta kontaktar ansvarig för näringslivsdagen och samordnar.

Säkerhet vid inpassering: Frågan om säkerhet vid inpassering har tagits upp, SLU har utrett detta och vi inväntar en rapport om det.

Respekt för tentatillfällen: Det är viktigt att studenterna respekterar tentatillfällen, eftersom det är en stor kostnad i form av tid, planering samt ekonomi och påverkar även andra studenter negativt. Hälften av de anmälda till åk 1 rörelseapparat dök inte upp, vilket resulterade i att studenter skrev tenta 18 på kvällen i onödan.

Närvaro vid övningar: Det finns en oro över låg närvaro vid övningar i åk 1, såsom dissektioner och mikroskoperingar. Detta är något som behöver åtgärdas för att säkerställa att alla får den praktiska träning som krävs.

Oro över tentor på gamla studieordningen: Studenter på den gamla studieordningen som har tentor kvar får ett brev från SLU med information om dessa och vad som gäller framöver.

Omtentor OSCE H1: Omtentor för OSCE H1 kommer att hållas den 16 juni. Alla som behöver göra den kommer få göra den.

Slopade förkunskapskrav: Förkunskapskraven för farmakologi har slopats och anpassats för försöksdjur till den nya kursordningen.

Studenter läser inte sin skolmejl: Lärare har stora problem med att studenter inte läser sin skolmejl. Här måste det ske en förändring. Lärare



behöver kunna komma i kontakt med lärare, tex för att lösa omtentor, omtagningsmoment etc.

b. Djursjukskötarprogrammet

Det var möte den 7/4 men ingen från VMF kunde delta.

d. Utbildning

Stella rapporterar:

Det är stora problem med lärare på DSS-programmet som behandlar studenter illa och studenter vågar inte ta det till ledningen, t.ex. programrådet, eftersom de lärarna sitter med i dessa möten.

e. Utbildningsnämnden

Ingenting att rapportera.

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)

Nils Sjökvist rapporterar.

Nya personval från årsmötet:

Ny ordförande: Tova Franzen, ULS

Ny vice Ordförande: Tilde Lindbäck, ULS

Posten erbjöds först till Petra Salvin, SHS som tackade nej.

Ny ledamot för Utbildningsnämnden, Jesper Person, ASK

Studentrepresentantlistan: Inga förändringar för VMF, mest förändringar för LMK och ASK nu när LMK bytt fakultet till LTV.

SLUSS:s Värdegrund har omarbetats och det nya ledordet är VOI; Vårdande, omtanke, inkludering - Kan läsas i sluss digitala arbetsplats

Kursutvärderingar: Mycket diskussion om kursutvärderingarna och detta är en fråga som sluss kommer att fortsätta driva i vår.

SLUSS canvasrum: Kommunikation och samarbetet mellan kårerna ska jobbas på bla genom sluss nya canvas rum. Än så länge ska det bara vara tillgängligt för kårstyrelserna men som planeras ska kunna öppnas för samtliga kårfunktionärer.

Nästan alla program, förutom de på VH, kämpar med ett lågt söktryck, sluss och kårerna ska jobba tillsammans med SLU för bättre studentrekrytering.

Budget: Medlemsavgifterna höjs med 10 000 kr totalt mellan kårerna. VMF kommer att betala 30157,43 kr i år. Många av kårerna har/förutspår problem med ekonomin pga att flera kårer, bl.a. ULS, ASK och LMK, ska omförhandla om



kårhushyror som väntas höjas skyhögt. Sluss ska titta på hur de kan hjälpa kårerna med ekonomin.

Rapport från SLU:

SLU:s budgetunderlag för 2026-28 är inskickat, bl.a. ska SLU starta ett "Grönt naturvetenskapligt basår" på campus Umeå, mer anpassat för studier på SLU. Två nya vice-rektorer har tillsatts; Dirk Jan Konning och Ann-Sofie Wahlström. SLU jobbar mycket med projekt på deras fastigheter, ex spårvagn. Internrevisionen utreder praktiska examinationer

Doktorandnämnden:

Ny ordförande för doktorandnämnden: Adrien Kroese

Doktorandnämnden tar bl.a. upp problematik mellan handledare och doktorander.

Nästa möte är 2-4e Maj i Wängen.

g. Externa kontakter

Ingenting att rapportera.

h. Utskottsordföranden

Thordis Olafsdóttir rapporterar. Den 20/3 hade UO ett möte fyllt av diskussioner. Första numret av Bladmagen ska nu ha kommit i alla medlemmars brevlådor och arbetet med det andra numret är igång. DjurEt är i full gång att planera in föreläsningarna med Rätt Nu i april & Djurskyddet i maj. Huvudfaddrarna har publicerat preliminära fadder-lag men intresset för att vara fadder var jättestort så alla som hade anmält intresse fick tyvärr inte vara fadder. Näringslivsdagen ska hållas den 12/11. Relaxen och UU jobbar på att göra pins för sina utskott. Värdegrunden diskuterades och var UO positivt inställda till en eventuell workshop om värdegrundsrelaterade frågor. En idé kom också upp att det kan vara bra att ta upp värdegrunden på höstterminens första föreningsmöte så alla nya medlemmar får höra om värdegrunden redan då och att det kan även vara smart att ha värdegrunds-intro eller info från universitetskyrkan på höstterminens första fika. UO var positivt inställda till idén om auktion men trycker på att det är viktigt att det framgår för donatorer att pengarna kommer doneras vidare och inte går till VMF. UO tycker också att det låter kul med mer samarbete med doktoranderna. UO diskuterade även olika sätt för hur vi kan möta medlemmar som inte använder Facebook. Nästa möte blir onsdag 9/4.

i. Ekonomiutskottet

EkU har nu tillgång till Skatteverket och har kunnat få ut underlag för att skicka in både bidragsansökan samt kårstatusansökan. EkU har även börjat se över



kostnader/en uppdaterad budget till efter kårhusflytten.
Övrigt deltog vi på städdagen och fortsätter betala fakturor och BOE:s.

j. Doktorander

Ingenting att rapportera.

k. Studenter som orkar (SORK)

SORK har fortsatt sitt arbete med olika möten med studenter och arbetar med att hitta lösningar och stöd till dem.

l. Övriga rapporter

Restaurangrådet

Restaurangbråket har inte funnits på ett tag/ inte tillkallat till möte så detta är första på väldigt länge. SLU och Ulls restaurang tycker de har ett bra samarbete. De anställda på SLU är väldigt nöjda och det är Ulls restaurang också. SLU har ett avtal med dem som säger att om de ska beställa catering måste de beställa från Ulls restaurang. Det upplever de inte alltid uppfylls. De anställda på SLU önskar lite mer variation i alternativ på fika och detta kommer Ulls restaurang försöka uppfylla med säsongsbunden meny.

De tycker de har ett bra samarbete med kårerna också. De tog också upp om hur vi för tillfället inte har någon bra plan för FiQs och KVs verksamhet.

Kårhusflytten

Jasmin Pettersson rapporterar. Har pratat med Mats från SLU om hundgårdarna. Han fick lite information om hur det ser ut för oss och hans ska kolla vilka alternativ vi har.

Jag har pratat med Annan Lidvall Gräll som stödjer oss i förhandlingen av försäljningen. Hon undrar hur lågt vi är villiga att gå.

Vi måste börja ha en dialog med ULS om ett potentiellt samarbete. SLU har inte möjlighet att låta oss använda loftets bankettsal för festverksamhet då det krockar med SLUs verksamhet.

Utökningsprojektet:

De äskande vi diskuterade och beslutades var:

- Att göra ett ytterligare farmakologitenta-tillfälle för att säkerställa att fler kommer kunna gå vidare.
- Mer bidrag till PSR DSS så att de kan jobba på att förbättra ramschemat samt ge möjlighet till anpassningar så att fler kan gå vidare i utbildningen. De anser att det



har blivit ett problem med de stora kullarna som gör att flera spärras då de t.ex. inte har tid att göra om obligatoriska moment och detta vill de försöka lösa.

- HBIO har behov av att utveckla PU-momenten, behovet överskrider den ersättning som fås via kurs, engångsinsats för att klara det utökade studentvolymerna samt behov att hantera schemakrockar i VP17 och VP23 vilket också är en engångseffekt.

Slakteriutbildningen fortsätter de jobba på och har haft ett positivt möte med Skövde slakteri. De hade några frågor om avtal och hur det skulle hanteras.

Det har varit ett flödesprojekt för att öka patientantalet. Detta är slutrapporten:

- Nya SLU-webben tar inte höjd för djursjukvårdens behov, KV flaggar för att ett äskande kan bli aktuellt med anledning av att anpassa webben för att få in fler patienter och därmed tillgodose behoven från den utökade utbildningen.

- Mötet underströk vikten av ett gemensamt system/rutin för schemaläggning/planeringsverktyg, bl.a. som en förutsättning för att kunna ta emot fler studenter.

- KV kommer fortsatt arbeta med att ta hem effektiviteter i nedlagt arbete.

DV-pilotprojekt har haft hittills haft positivt resultat. Alla som har varit med har varit nöjda. Vidare återkoppling från studenterna och hur de vill ha det kommer de meddela oss om senare.

Frågan kring prioritering av stora salar togs upp, främst med anledning av hur Audhumbla prioriteras m.h.t. utbildning vs disputationer. Disputationer fyller sällan Audhumbla men Audhumbla är å andra sidan en mycket trevlig och väl lämpad lokal för disputationer. Jag har förstått det som att en eventuell omprioritering av användandet kommer diskuteras vidare under framtida möten.

Kursplan VP23

Line Hållstrand rapporterar från möte 2/4.

Mötet fokuserade på möjliga åtgärder när en student halkar efter under den kliniska delen av utbildningen, framför allt Klinisk veterinärmedicin 2 & 3. Det har upplevts vara ett problem i VP17 att det inte finns en ordentlig handlingsplan när studenter inte kan ta till sig information och agerar på ett sätt som kan bli farligt för patienter och medarbetare.

Det diskuterades att lärare måste bli bättre på att kommunicera, både till studenten under placeringen om den är nära underkänt och i så fall vad som krävs för att klara det. Men också mellan olika avdelningar, eftersom det lätt kan bli att



en student flyttar mellan olika placeringar utan att någon märker att det är brister överallt. Det lyftes också att ofta har lärare begränsad tid med studenterna och det kan vara svårt att veta om en student har en dålig dag eller är generellt svag. Det diskuterades vilka beslut som skulle kunna göras, till exempel underkänna moment, underkänna hel delkurs och avbruten praktik, samt hur många nya chanser som bör ges och hur det ska läggas upp.

Det var mycket som behövde funderas vidare på över specifika formuleringar och diskuteras med jurister med mera, men de kom fram till generella riktlinjer över hur de vill lägga upp det.

Möte med Funka:

Amelia Lindberg rapporterar. Måndagen 31/3 hölls ett möte med PSR från Veterinärprogrammet och Djursjukskötarprogrammet, FUNKA, SORK och representant för VMFs huvudstuderandeskyddsombud. Mötet handlade främst om hur det är för studenter med olika funktionsvariationer att studera på SLU och vad som skulle kunna förbättras. Det kom bland annat förslag på pedagogiska luncher med lärare, studenter, och FUNKA, där man kan diskutera sin egna studiesituation och "workshoppa" olika lösningar. Andra förslag handlade om NPF-föreläsning för fakulteten och tydliggörande för nya studenter hur och när de ska använda sina NAIS-intyg. På mötet var alla överens om att möten med dessa "poster/roller" är bra att ha någorlunda regelbundet för att kunna checka läget med studenter och SLU.

SLUSS utbildning:

Helgen 29-30/3 höll SLUSS i en utbildning inför kommande välkomstvecka. Det diskuterades mycket om hur vi kan se till att alla nya studenter som börjar i höst känner sig sedda och välkomnade på ett positivt sätt och hur vi som håller i veckan bäst ser till att alla mår bra. Vi i VMF hade mycket bra diskussioner och känner oss positivt inställda till välkomnandet av nya protozoer!

§109. Nästa UO-möte

Thordis frågar om styrelsen har några punkter att ta vidare till UO. Styrelsen har diskuterat några punkter under mötet, samt att VMF måste bli bättre på att lägga ut saker på sociala medier.

§110. Övriga frågor

KV extern bokning

KV har problem att få personal till en extern uthyrning i helgen och vill ha hjälp med hur de ska lösa det. Jasmin erbjuder sig att jobba, och då borde det lösa sig.

Möteshjälp



Stella har några möten hon behöver hjälp att gå på och frågar om styrelsen kan gå på några av dem.

Gästkort nation

Jasmin har fått gästkort till nation, vi ska marknadsföra att vi har rätt att sälja dem. De kommer huvudsakligen att säljas i EkU på FiQ-tisdagar.

Värdegrund ULS 2

Amelia har blivit kontaktad av en person som upplevt att en ULS-medlem har betett sig illa på ett evenemang. Personen ville främst att styrelsen skulle vara medveten om händelsen.

Backup för utskottsordföranden

Maria har upplevt att det saknas stöd när en utskottsordförande blir sjuk eller av någon anledning inte kan utföra sitt arbete under en period. Det vore bra att ha en backup som de kan vända sig till vid problem. Den personen bör i första hand vara vice i utskottet, men om det inte räcker måste man kunna vända sig till styrelsen för stöd.

§111. Nästa möte (i)

Nästa styrelsemöte är tisdagen den 22/4 kl. 17:00.

§112. Mötet avslutat

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet avslutat kl. 21:22.